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Reservation 
§133 Investeringsprogrammet 2023-2035  

Investeringsprogrammet ska fastställas två gånger per år, i juni och november, enligt gällande  
investeringspolicy. Programmet bygger på kommunstyrelsens plan för strategiska investeringar  
som fastställts löpande av kommunstyrelsen. 

Förutom aD nya projekt Ellkommer blir även många projekt dyrare nu på grund av världsläget,  
räntehöjningar och andra yDre omständigheter. När vi tydligt ser konsekvenserna är det hög  
Ed aD dra i handbromsen för vissa investeringsprojekt. 

För varje ny investering innebär det kostnader för driG och underhåll som kommer aD belasta  
driGsbudgeten framöver vilket kan bli eD problem då ekonomin framöver inte ser särskilt ljus ut.  
Det kommer också aD innebära aD lånen för kommunen behöver öka då det troligtvis inte kommer 
vara möjligt aD finansiera investeringarna i det löpande kassaflödet. Lånen har ökat drasEskt sedan 
2018 och poliEken måste våga prioritera. Vi moderater grundar yrkandet nedan på aD vi vill sänka 
byggtakten i Tyresö och när kommunen bygger ska vi i alla lägen värna skaDebetalarnas pengar och 
ha en omfaDning och ambiEon som är rimlig.  

Moderaterna yrkade på aD följande investeringar ska utgå från programmet: 

• WäSngestråket 
• Granängsringstorget 
• Amaryllisparken 
• Gymnasiets kök 
• Café Bonza 
• PeDerboda kretsloppscentral (den del som rör de stora summorna för konstverk m.m. utgår) 

• Nya planerade gång- och cykelvägar i Fornudden  
• Stadsodling 
• Samlingsanslaget i Kultur- och friEdsnämnden pausas under denna mandatperiod 

Vårt yrkande avslogs av styret S, MP, L, C med stöd av V. Under kommunstyrelsens möte valde  
CenterparEet aD inte yrka på aD Amaryllisparken skulle utgå ur investeringsprogrammet trots aD  
de påstår aD de är emot byggnaEonerna i parken. Detaljplanen är överklagad och om domstolen  
bedömer aD beslutet om detaljplanen inte ska gälla kan denna fråga på nyD behöva behandlas i 
bland annat KommunfullmäkEge. Det oroar oss då CenterparEet nu ingår i det styre som yrkade bifall 
Ell planen som vi moderater har varit emot sedan förslaget kom.   

Anki Svensson (M) opposiEonsråd  
För den moderata gruppen 
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